
Protokół Nr 15/14

            z posiedzenia Komisji Zdrowia, Socjalnej, Oświaty i Kultury Rady Gminy
Gnojno, odbytego w dniu 30. czerwca 2014 roku w pokoju przewodniczącego rady.
Posiedzenie trwało od godz. 8.15 do godz. 9.55.
W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, wzięło udział 3 członków komisji
oraz pani Jolanta Stachowicz – wójt gminy, dyrektorzy szkół i  pani Stanisława Sikora
– kierownik GZOS.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Omówienie  wstępnych  wyników  sprawdzianu  szóstoklasistów  i  egzaminu

gimnazjalnego w 2014 roku oraz potrzeb dotyczących bieżących remontów w
placówkach oświatowych.

Do punktu 1-go.

          Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji  – radny Krzysztof
Musiał.

Do punktu 2-go.

          Jako  pierwsza głos  zabrała  pani  dyrektor  Anna Kaczmarek-Pniewska i
przedstawiła  wstępne  informacje  o  wynikach  sprawdzianu  szóstoklasistów.
Stwierdziła, że jest bardzo zadowolona z wyniku osiągniętego przez uczniów, którzy
wszystkich pozytywnie zaskoczyli, uzyskując średni wynik wynoszący 23,32 punktu
(najniższy wynik to 9 punktów a najwyższy – 36 punktów). Pani dyrektor dodała, że
nie  jest  to  wynik  do  końca  satysfakcjonujący  bo  zawsze może  być  lepszy,  ale  w
kontekście wcześniejszych obaw - zadowalający.
Następnie  przedstawiła  listę  potrzeb  dotyczącą  bieżących  remontów,  wynikającą  z
zaleceń  sanepidu:  wykonanie  wentylacji  w dwóch salach  lekcyjnych  i  w szatni  w
Kosterze i  w Balicach,  zlikwidowanie zacieków w sali  gimnastycznej  w Kosterze,
pomalowanie  dwóch  sal  lekcyjnych  i  odnowienie  elewacji  budynku  szkoły  w
Jarząbkach. W Gnojnie odgrzybienie i pomalowanie sali  lekcyjnej  i  korytarza oraz
przygotowanie łazienek do modernizacji. Pani dyrektor dopowiedziała jeszcze, że w
Gnojnie i w Balicach w ramach projektu będzie wykonane ogrodzenie placu zabaw. W
związku z tym zwróciła się prośbą o wyrównanie i przygotowanie terenu pod wysiew
nowej trawy oraz, biorąc pod uwagę względy estetyczne i praktyczne, o wybudowanie
parkingu przed szkołą w Gnojnie.
        Do ostatniej kwestii odniosła się pani wójt i powiedziała, że najpierw trzeba
wykonać  izolację  ścian,  opaskę  i  odwodnić  budynek,  a  dopiero  później  myśleć  o
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budowie parkingu. Natomiast radny Stanisław Wcisło mając na uwadze układ terenu i
względy  bezpieczeństwa  zasugerował,  aby  wybudowany  parking  nie  był  placem
manewrowym, tylko przejazdowym.
           Kontynuując omawianie przedmiotowego zagadnienia pani dyrektor Danuta
Cesarz  poinformowała,  że  do  sprawdzianu  w  Szkole  Podstawowej  w  Raczycach
przystąpiło  26  uczniów,  przy  czym  4  uczniów  pisało  sprawdzian  w  warunkach  i
formie dostosowanej  do indywidualnych potrzeb psychofizycznych i  edukacyjnych.
Pięcioro uczniów osiągnęło  wynik 30 punktów i  powyżej.  Najwyższy wynik to 34
punkty, najniższy poniżej 10 punktów (dwóch uczniów), a średni wynik jaki osiągnęli
uczniowie to 22,15 punktu. Pani dyrektor skonstatowała, że wynik sprawdzianu nie
odbiega aż tak bardzo od wyniku ubiegłorocznego, który był nieco wyższy, ale jest
nieco poniżej  oczekiwań.  Nadmieniła,  że niewątpliwy wpływ na ostateczny wynik
mieli  uczniowie  osiągający  w ciągu roku średnie  wyniki  w nauce,  którzy napisali
sprawdzian  poniżej  swoich  możliwości,  oraz  uczniowie  piszący  sprawdzian  z
dostosowaniem.  Następnie  poinformowała,  że  zgodnie  z  zaleceniami  sanepidu  do
końca  tego  roku  należy  wykonać  ogrodzenie,  wyremontować  schody  łącznie  z
podjazdem dla niepełnosprawnych i utwardzić teren wokół szkoły. Kontynuując swoją
wypowiedź  stwierdziła,  że pilnego  remontu  wymaga  sala  gimnastyczna  (wymiana
parkietu)  oraz  że  dobrze  by było  dokończyć  układanie  płytek  w  pomieszczeniach
kuchennych (szkoła dysponuje płytkami). Pani dyrektor dodała jeszcze że część prac,
jak  pomalowanie  urządzeń  na  placu  zabaw  i  wymiana  piasku  w  piaskownicy  na
atestowany, zostanie wykonana we własnym zakresie.
          W dalszej części posiedzenia pani dyrektor Marzena Kubiec poinformowała, że
egzamin gimnazjalny pisało 62 uczniów, w tym 4 uczniów w formie dostosowanej i 6
uczniów z orzeczeniami. Jeżeli chodzi o wyniki, gimnazjum w Gnojnie uplasowało się
na  siódmym  miejscu  w  powiecie  buskim,  podczas  gdy  w ubiegłym  roku  zajęło,
ostatnie, ósme miejsce a średni wynik dla szkoły wynosi 49,6 procenta. Kontynuując
oznajmiła, że wynik egzaminu zależy od wielu czynników. Nie tylko od dyrektora i
nauczycieli, ale i od uczniów piszących egzamin. Pani dyrektor dodała, że podczas
wstępnej analizy wyników okazało się,  że słabsi uczniowie poradzili  sobie o wiele
lepiej z testami, niż się można było spodziewać, natomiast uczniowie bardzo dobrzy
napisali egzamin poniżej swoich możliwości. 
Przechodząc  do  tematu  remontów  zgłosiła  pilną  potrzebę  odwodnienia  stołówki  i
zabezpieczenia dachu i okien hali sportowej przed przeciekaniem oraz doposażenia
pracowni  komputerowej  poprzez  zakup  co  najmniej  10  komputerów  i  pracowni
językowej, w której brakuje 2 komputery. Pani dyrektor zasygnalizowała również, że
cały czas jest problem z ogrzewaniem hali.
          Do ostatniego zagadnienia odniosła się pani wójt i poinformowała, że gmina
zwróciła  się  do  firmy  specjalizującej  się  w  urządzeniach  grzewczych  o  pomoc  w
rozwiązaniu   problemu.  Natomiast  w kwestii  dotyczącej  zakupu komputerów pani
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wójt  zasugerowała  dyrektorom  dwóch  placówek,  aby  na bieżąco  śledzili  strony
internetowe a po ogłoszeniu terminu naboru złożyli wniosek o dofinansowanie.
Podsumowaniem posiedzenia były następujące spostrzeżenia dyrektorów szkół:
-  poziom  trudności  egzaminów  gimnazjalnych  i  sprawdzianu  szóstoklasistów  jest
coraz wyższy;
- zmieniające się corocznie procedury organizowania i przeprowadzania sprawdzianu i
egzaminu gimnazjalnego wpływają negatywnie na końcowe wyniki;
- brak zainteresowania rodziców nauką  swoich dzieci i  słaba współpraca ze szkołą

przekłada się na niższe wyniki z egzaminów; zacieśnić współpracę z rodzicami;
-  brak  motywacji  do  osiągania  wysokich  wyników  ze  sprawdzianu  i  egzaminu,
ponieważ nie mają wpływu na oceny na świadectwie;
oraz wnioski:
- udzielać pomocy psychologicznej dzieciom i rodzicom w szkołach (radny Stanisław
Wcisło);
-  motywować  nauczycieli  do  lepszej  i  efektywniejszej  pracy  poprzez  nagradzanie
(radny Krzysztof Musiał);
- w pierwszej kolejności wykonać prace remontowe zalecone przez sanepid, natomiast
pozostałe prace wykonać kompleksowo (radny Krzysztof Musiał).
        Przed zakończeniem obrad przewodniczący komisji poinformował, że następne
posiedzenie odbędzie się w dniu 8 października 2014 r. o godz. 12.

Na tym protokół zakończono i podpisano.-

      Protokolant:                                                                Przewodniczący Komisji:
Barbara Czarnecka                                                                 Krzysztof Musiał
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